

Aanwezig:

Yvonne Buis-Franken (voorzitter), Charlotte Honkoop (penningmeester), Gabrielle van der Sluis (wedstrijdsecretaris), Jan Wilbrink (bestuurslid) & Maelynn Stam (bestuurslid)

Gera Bosman, Els Olyslagers (Velp), Annalies Harenberg, Richelle Kroesen en Danielle Brinkman (Gorssel-Zutphen), Janet Limpers (Ijsselruiters), Kim Mentink en Jeannette Bekkers (Oortveldruiters), Arend Jan Hammink en Wilma Reusken (Loenermark ruiters), Marieke de Jong en Harry van 't Land (de Veluwezoom), Anne-Christi Wijgman en Ilona Franken (Semper Fidelis)

1. Opening

De vergadering start om 20.04 met het welkomstwoord van de voorzitter.

Afmeldingen, 1 bestuurslid, Egon van Dongen. Verder hadden Connie Renskens, Ed Tervoort, Jorien Papen en Simone Boesveld zich afgemeld.

Tijdens de opening werd direct aangekaart dat agenda punt 7 bestuursverkiezing kan worden doorgestreept.

2. Notulen najaarsvergadering

Pagina 1, logo ontbreekt, wedstrijd 10/11 september welke is dat (wedstrijd Stal Seren), nieuw uit de regio: namen ontbreken > namen zijn volgens de voorzitter niet genoemd, dus kunnen niet worden toegevoegd.

Pagina 2, Vereniging en Afdelings wedstrijden van 1 juli hebben niks te maken met de selectie van 24 en 25 juni.

Selectie wedstrijden springen zijn 17 en 18 juni ipv 24 en 25 juni

Pagina 3, Mailadres moet eindigen met gmail.com

Er wordt gevraagd wanneer het Buma Stemra moet worden betaald. Yvonne gaat dit navragen bij de regio.

3. Ingekomen en uitgaande stukken

Er zijn geen ingekomen stukken

4. Nieuws vanuit de regio

Wij (bestuur) gaan in de toekomst wedstrijden goedkeuren, ingaande vanaf het winterseizoen. Verenigingen moeten het wel zelf aanvragen. De vergadering reageert hier enthousiast over, dit lijkt veel gemakkelijker voor de toekomst. vragen mogen naar Gabrielle, [selectiekring@gmail.com](mailto:selectiekring@gmail.com)

Wanneer moet de kalender klaar zijn? Afspraak 1 juli en 1 januari. Hierna vraagt iedereen direct zijn wedstrijden aan, dit is voor alle partijen het makkelijkst en snelst.

Het selecteren voor 1 mei en 1 november is aangepast naar 1 april en 1 oktober. Hierdoor wordt er eerder geselecteerd en zijn de afgevaardigden eerder bekend. Op deze manier is alles klaar 3 weken voor de kampioenschappen. Aantallen zullen hier ook eerder bekend door zijn. Dit gaat in vanaf volgend zomerseizoen.

Op 9 juni vindt er een kringbijeenkomst plaats. Hierbij zijn 2 bestuursleden per kring aanwezig om te brainstormen over het functioneren en dingen anders willen doen.

Tussen de kring bestaan veel verscvhillen en inzichten. Tijdens punt 8 wordt hier meer over gesproken.

5. Jaarverslag  
Wordt bijgevoegd, maar is nog niet volledig.
6. Financieel jaarverslag  
De penningmeester wordt bedankt voor het financieel jaarverslag  
De kascommissie stelt voor om de dressuurcursus kostendekkend te houden in verband met voldoende financiën houden in de spaarpot. Het bestuur heeft dit ook reeds besproken/  
Decharge wordt verleend door de kascommissie en vergadering. Wel wordt door de kascommissie gevraagd of er volgende keer meer details kunnen zijn. Dit zou het voor hen makkelijker maken de financiën na te kijken.
7. vervalt
8. Brainstorm: rol en financiën van de kring  
Kring Berkel IJssel, Kring Achterhoek Oost en Kring Oude IJssel hebben met z'n cht personen bij elkaar gezeten met de vraag: Hoe doen jullie het als bestuur in jullie kring?  
Hier is het voornamelijk gegaan over financiën, organisatorische punten en eventuele samenwerkingen.  
Betreffende de afdracht van verenigingen aan de kring. Achterhoek Oost doet het per afdeling zoals wij Kring Berkel IJssel, terwijl Oude IJssel werkt met een bedrag van 2 euro per KNHS Lid. Dit zorgt voor het 'breedste schouders hoogste lasten' principe.

Wat is de rol van de kring (volgens de vergadering)

- coördineren wedstrijdkalender
- selecteren selectie ruiters
- clinic is geen rol van de kring

Wat verwacht de regio van de kring > alleen het selecteren van selectie ruiters

Voor wie is de kring er? Het is duidelijk dat wij er voor de wedstrijd ruiters zijn, want wat zouden wij voor een meerwaarde bieden aan de niet-wedstrijdruiters?

Vereniging willen liever zelf de clinic organiseren voor in de pot. De kring wordt namelijk de concurrent van de verenigingen als zij een clinic organiseren. Zodra de kring wat organiseert zou dit kostendekkend moeten zijn.

Andere kringen hebben aangegeven dat hun enige rol is om de beste ruiters op de regiokampioenschappen te krijgen. De voorzitter stelt de vraag voor wie de kring er is; voor de ruiters of de verenigingen. De vergadering zegt vrijwel unaniem 'verenigingen'.

Wedstrijden zijn voor verenigingen een manier om in leven te blijven, de wedstrijden moeten dus bij de verenigingen ninnen de kring blijven. Dit wordt echter wel lastig wanneer we zouden willen selecteren op zandbodems. Mocht een vereniging een zandbodem van een andere vereniging huren, maakt dit het lastig om sponsoring en vrijwilligers te vinden,



Er wordt geopperd de kring te verdelen, hier zijn zeer verschillende meningen over. Kan de kring misschien niet groter gemaakt worden? Waarschijnlijk niet want andere kringen willen niet van hun verenigingen met zandbodems af.

Zonder de zandbodems lijkt het er wel op dat er minder deelnemers op de startlijsten staan.

Hoe zit het met het selectiereglement van de kringen?

Elke kring heeft zijn eigen reglement, wat het volgens sommigen verwarrend maakt. Zou deze dan overal hetzelfde moeten zijn?

De conclusie is nee, dat hoeft niet zolang andere kringen zich er niet mee gaan bemoeien. De kring moet zijn autonomie behouden, maar kan wel met een schuin oog naar de andere kringen kijken.

Nakijken afdracht aan het bestuur van stal te Bokkel en manege Zutphen. Horen zij ook hun bijdrage te leveren?

Het bestuur zal uitwerken wat elke vereniging ongeveer zal gaan betalen mochten we zouden gaan werken als Kring Oude IJssel. De vergadering lijkt het dan meer dan logisch dat dit alleen geldt voor de wedstrijdrijdende leden als de kring er alleen is voor de wedstrijdruiters.

Alles wordt eerst goed doorgerekend voordat er ergens een besluit over wordt gemaakt.

#### 9. Indoorkalender 2023

Yvonne vraagt de verenigingen de gewenste data in te voeren, dat werkt het fijnst met het opstellen van de kalender.

Hippisch centrum Lathum organiseert tegelijk met Brummen en voornamelijk Velp, wedstrijden ook al is er onderling contact geprobeerd te leggen. Ze zouden dit graag oplossen zonder bij elkaar in het vaarwater te zitten. Het kringbestuur gaat contact opnemen met Kring Oude IJssel om dit te overleggen.

Mochten er nog speciale wensen zijn met betrekking tot de wedstrijdkalender, dan kan dit via de mail worden gecommuniceerd.

#### 10. Activiteiten

Op het moment staat er nog geen lessenserie gepland.

Er staat al wel iets op de planning maar dat blijft nog even geheim.

Samen met kring Achterhoek zijn er plannen om een eventuele avond voor de jeugd te organiseren met betrekking tot het rijden van (selectie)wedstrijden.

#### 11. Rondvraag

Jan Wilbrink stelt de vraag hoe het zit met de kascommissie. Vorig jaar was Els Olyslagers reserve kascommissie en neemt het dit jaar op zich. Ook Harry van 't Land stelt zich nog een jaar beschikbaar. Annalies stelt voor reserve te zijn voor de kascommissie.



Kring Berkel-Ussel

Jeanette Bekkers wordt na 2 jaar kascommissie bedankt.

Richelle Kroesen: de kwaliteit van de selectiewedstrijd bij Stal Seren was schandalig. 50 minuten uitloop en geen aanwezigheid van een ringmeester. Vanuit het bestuur is hier op teruggekoppeld. Gabriëlle heeft van tevoren veel contact gehad met Fenneke, maar het was lastig te sturen. Voor het outdoor seizoen gingen we noodgedwongen naar Stal Seren, maar dit wordt geen gebruik.

Hoe zit het met het baan verkennen? Dit gebeurt vrijwel niet in onze kring, maar het is aan de verenigingen of dit wordt toegestaan. Het wordt dan dus ook bepaald door de organisatie, niet door de jury. Richelle vraagt of wij het baan verkennen als kring vaker willen toestaan.

Daniëlle Brinkman geeft aan het fijn te vinden dat er overleg gaat zijn tussen de kringen, van deze openheid kunnen we allemaal vooruit gaan.

Annalies Harenberg plaatst de opmerking dat per 1 juli het verplicht is om naast je/het paard een veiligheidshelm te dragen, dit geldt ook voor begeleiders.

Ook merkt Annalies op dat er niemand uit het kringbestuur aanwezig was op de regiovergadering. Dit vond zij erg jammer.

## 12. Sluiting

21.43 wordt de vergadering door Yvonne gesloten.